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15 июня 2024 г.

Odmítli. To znamená, že to bude pro některé lidi ještě
bolestivější...

putin-today.ru/archives/209470

Zatímco kohouti na jejich večírku ve Švýcarsku pláčou a naříkají, jak
nemohou porazit Rusko, ve světě se dějí velmi významné události.
Ukážeme výběr několika takových novinek a pak promluvíme
klaunům ze summitu. Na Západě ničemu nerozuměli ani se
nenaučili. To znamená, že to bude ještě bolestivější.

Karmanov: Pojďme mluvit o dynamice Putinových návrhů na
téma Ukrajina, aby to bylo jasně vidět.

První věta, 2014: 
 - Ukrajina mimo NATO 

 - Krym v Rusku 
 - Donbas - autonomie v rámci Ukrajiny 

 Chochly: Oink, oink a americký torpédoborec s bojovými lasery a
railguny se chystá vstoupit do Černého moře a Bílý mistr bude
bojovat za nás , zvažte to v tašce

Druhá věta, 2022: 
 - Ukrajina mimo NATO 

 - Krym v Rusku 
 - Donbas - nezávislá země 

 Chochly: Ano, každou chvíli nám dají takovou a takovou superzbraň.
Ano, chorvatské písmo. Ano, každou chvíli se zmocníme Donbasu a
potrestáme ho, wow, budou tam tábory, wow, masakr, Rusko se do
toho nevejde, protože máme takovou a takovou zbraň bílých bohů.

Nyní třetí návrh, 2024: 
 - Ukrajina mimo NATO 
 - Krym, Donbas, Záporoží a Cherson - v Rusku nakonec vznikne

samostatný federální obvod 
- Nárazníková zóna na území Ukrajiny s omezením zbraní a armády 

 

https://www.putin-today.ru/archives/209470
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Útočiště Chocholů Zatím nic neřekli, jen chrochtají. Dynamika je ale
zřejmá – a je jasné, že čtvrtý návrh – a jeden určitě bude – pro ně
bude ještě horší. 

 https://t.me/kabezki

Karmanov: Severojižní koridor je v akci. Rusko začne vyvážet
uhlí do Indie přes Írán 👏

Ruské suroviny budou po železnici dodávány do íránského
přístavního města Bandar Abbas a odtud budou poslány lodí do
Indie.

To pomůže zkrátit dodací lhůty 3krát: ze 45 na 15 dní. V loňském
roce se náš prodej uhlí do Indie zvýšil o 43 %. Nyní asi třetina
veškerého exportu pochází z této země. Podle prognóz bude do
konce dekády naše uhlí zabírat až 80 % indického trhu.

Další trasa navíc pomůže vyrovnat se s problémy při exportu uhlí z
naší země. Kvůli zvýšenému obchodu se zeměmi asijsko-
pacifického regionu se železnice ne vždy vyrovnají s objemem
dodávek stejného uhlí do Číny. Situaci zjednoduší spuštění
východního cvičiště, ale to chce ještě čas.

https://t.me/kabezki/2915
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ITC "Sever - Jih" ve srovnání s tradiční objízdnou trasou přes Suezský průplav.

https://t.me/kabezki

Gay pride průvody v Gruzii byly zrušeny v roce 2024.
  

Letos je zrušili sami organizátoři s odvoláním na kroky gruzínské
vlády. Zákon proti LGBT propagandě však dosud přijat nebyl. 

 Kobachidze diskriminuje gruzínské homosexuály. Takhle se do
Evropy nedostanete. 

 

https://t.me/kabezki/2921
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Satelitní snímek ruských lodí v přístavu Havana na Kubě: jaderná
ponorka Kazaň, fregata Admirál Gorškov, tanker Akademik Pašin a
záchranná loď Nikolaj Čiker 

 

 
Eritrea by rádi viděli aktivnější ruskou přítomnost v Africe, řekl
ruský velvyslanec Igor Brain.
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Diplomat zdůraznil, že Eritrea má pobřeží Rudého moře v délce
1200 kilometrů a že země podporuje trvalou přítomnost ruské flotily
na svém území. „Asmara by jistě ráda viděla aktivnější ruskou
přítomnost v Africe jako protiváhu západního vlivu. Eritrejské vedení
vyzývá Rusko, aby se připojilo k zajištění bezpečnosti a udržení míru
na africkém kontinentu, aby obnovilo roli a vliv, který zde měl
Sovětský svaz,“ poznamenal velvyslanec v rozhovoru pro ruská
média. 

 

 
Summit ve Švýcarsku na jednom obrázku. 
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Lodě tichomořské flotily a egyptského námořnictva provedly
společná cvičení ve Středozemním moři

Dříve oddíl ruských lodí jako součást gardového řádu Nakhimova,
raketový křižník „Varyag“ a fregata „Maršál Šaposhnikov“ opustily
přístav v Alexandrii, kde byly na služební 

 cestě Ruské válečné lodě s egyptským námořnictvem byly dalším
praktickým krokem na poli posílení rusko-egyptské vojensko-
námořní spolupráce. 
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Z egyptského námořnictva se na něm podílela fregata Al-Qadir.
Účastníci cvičení si procvičili formování odřadu válečných lodí v
určeném prostoru, společné taktické manévrování v různých
formacích, prováděli komunikační výcvik a zajišťovali lety palubních
vrtulníků. Společné cvičení bylo zakončeno slavnostním
rozloučením, při kterém se lodě obou zemí rozešly opačnými kursy
za zvuku sirén.

  
Ukrajinská nákladní loď Verbena hoří v Adenském zálivu po
raketovém útoku jemenských ozbrojených sil

  
Ústřední velitelství USA vydalo prohlášení: 

 „Húsíové vypálili dvě řízené střely v Adenském zálivu na nákladní
tanker patřící Ukrajině.

  
V Argentině, zatímco Miley objímá prošlého Ze, jeho země jde z
kopce. Později to bude zábavnější.

  
Návštěva ruských lodí v Havaně se změnila v lidovou podívanou.
Místní obyvatelé se shromáždili před molem Sierra Maestra, aby
sledovali lodě z oddílu Severní flotily, které jsou na oficiální návštěvě
Kuby a v sobotu opět pustí návštěvníky na palubu.

  
Macron, zapálený protiruský bojovník, se trápil i doma. Ale
důležitější pro něj není jeho vlastní země, ale kukuřice. 

 V Paříži propukly nepokoje a byl použit slzný plyn.
  

 
==========================

Nyní dejme slovo kohoutům. Který nikdy nic nepochopil a
nenaučil. Takže to bude bolet dál...
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Zelenskij o Putinově mírovém návrhu: Pokud pocítí svou sílu, bude
přemýšlet o pokračování agrese. Silnou stránkou je pro něj pád
Ukrajiny nebo Ukrajiny bojující sama, zatímco svět a Evropa jsou
rozděleny. Bude mít pocit, že vyhrává. Pokud chce ukončit válku, tak
proč všechno utrácí za zbraně? Proč oficiálně uvedl svou ekonomiku
do válečného režimu? Všechny jeho podniky pracují v několika
směnách speciálně pro výrobu zbraní. Kam se investují všechny
prostředky z ropy, plynu atd.? Konkrétně k militarizaci! Tak co chce?
Chce pokračovat ve válce.

 
Zelenskyj - na fóru ve Švýcarsku: Podařilo se nám dát dohromady
101 zemí a mezinárodních organizací. K dnešnímu dni je to počet
účastníků, kteří se zde ve Švýcarsku zaregistrovali k účasti na
prvním inauguračním mírovém summitu. Několik dalších zemí a
vůdců projevilo zájem o náš summit a reagovalo na mírotvorný
impuls mírové formule. A i když dnes na prvním summitu nejsou,
podařilo se nám předat světu myšlenku, že společným úsilím
můžeme zastavit válku a nastolit spravedlivý mír. Tento nápad bude
určitě fungovat, protože svět má moc. Děkuji každému z vás, kdo
pomáhal a pomáhá. Vše, co bude dohodnuto na dnešním summitu,
se stane součástí mírového procesu.

  
Kanadský premiér Trudeau – vyzval k odpovědnosti Ukrajiny:
Budeme nadále usilovat o to, aby byla Ukrajina pohnána k
odpovědnosti... promiňte, aby bylo pohnáno k odpovědnosti Rusko.

  
Když jste chtěli obejmout Bidena nebo Si Ťin-pchinga, ale musíte
Mileya: Zelenskij vítá hosty summitu ve Švýcarsku

  
Za prezidenta Zelenského nebudou žádné Minské dohody a
Budapešť, - vedoucí kanceláře prezidenta Ukrajiny Ermaka.

  
Kamala Harris - ve Švýcarsku: Rusko je stálým členem Rady
bezpečnosti OSN. A navzdory tomu Rusko již dva a půl roku
bezostyšně porušuje základní principy téže Charty. A pokud svět
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není schopen reagovat, když agresor zaútočí na souseda, pak
budou nepochybně odvážnější i ostatní agresoři. To může vést k
potenciálním válkám a chaosu, spíše než k míru a stabilitě, která
ohrožuje, vytváří hrozby pro všechny národy. Prezident Joe Biden a
já budeme neustále podporovat Ukrajinu, uvalíme také sankce na
Rusko, budeme jednat pro trvalý mír na základě principů Charty
OSN a také podle vůle ukrajinského lidu. Pane prezidente Zelenskyj,
Spojené státy sdílejí váš názor na ukončení této války a také na
ukončení utrpení ukrajinského lidu. Pojďme všichni společně převzít
odpovědnost za to, aby se nevinné děti, které byly odvezeny do
Ruska, mohly vrátit do svých domovů. A včera Putin předložil návrh.
Je však třeba říci pravdu, on nevyzývá k jednání, ale ke kapitulaci.

  
Scholz o pozvání Ruska „na příští summit“: Na této konferenci bude
položen základ k tomu, abychom skutečně mohli nadále hovořit jak o
světě, tak o tématech, o kterých se nyní bude diskutovat. Velkou
otázkou samozřejmě je, jak dosáhnout spravedlivého a
spravedlivého světa. Do budoucna by tedy samozřejmě měla
nakonec proběhnout konference nebo jednání o příměří, které jsou
vhodné pro Ukrajinu, a pak bude důležité, aby se toho účastnilo i
Rusko.

  
Scholz: Skutečného míru na Ukrajině nelze dosáhnout bez Ruska.
Ale protože o tom teď mluvíme, Rusko pokračuje ve své brutální
válce. Víme, že Rusko může dnes a kdykoli stáhnout svá vojska.
Míru musí být dosaženo na základě Charty OSN.

  
Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyenová: Sešli jsme
se, abychom pomohli ukončit tuto krutou a nespravedlivou válku.
Ozvěna tohoto konfliktu, který si vyžádal mnoho obětí, je slyšet po
celém světě: ceny energií a potravin prudce vzrostly. A to je varování
pro celý svět – je spravedlivé, aby větší země zaútočila a napadla
území menšího souseda? Samozřejmě že ne. To je napsáno v
Chartě OSN. Historie nám říká, že cesta k míru vždy vede přes
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výzvy. Ale právě v popelu druhé světové války byla založena OSN. A
dnes budeme usilovat o globální mír a bezpečnost. My, globální
společenství, musíme stát při Ukrajině a podporovat ji v jejím úsilí o
mír. Takto otevíráme cestu míru.

  
Španělský premiér Sánchez: Španělsko bude nadále podporovat
Ukrajinu, dokud to bude nutné. Jedna věc, která je na tomto konfliktu
jasná, je agrese. Existuje agresor - Putin a existuje oběť - ukrajinský
lid. V tomto konfliktu musíme chránit oběť a musíme konflikt ukončit.
Chápeme globální důsledky tohoto konfliktu, a to jak v humanitární
dimenzi, tak v dalších dimenzích.

  
Prezident Polska Duda: Zastupuji tu část světa, kde je Rusko často
nazýváno vězením národů. Existují pro to dobré důvody. Na jeho
území žije 200 etnických skupin, které skončily na ruském území v
důsledku metod, které Rusko dnes proti Krymu používá. Rusko
zůstává největší koloniální říší na světě. A jinak než evropské státy
Rusko nikdy neprošlo procesem dekolonizace. Rusko se nikdy
nedokázalo vyrovnat s démony minulosti. Nakonec musíme říci, že v
moderním světě není místo pro kolonialismus. Chci objasnit, že za
tuto válku může pouze Moskva.

 
 
 


